



ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

JOB OFFER

Industrial Management Controller (M / F)

ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

Industrial Management Controller (M / F)

+ About Anywaves

Anywaves, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader in antennas for satellite constellations.

Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.

Thanks to the ingenuity and efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

About the position

Reporting to the Finance Department under the supervision of the Chief Financial Officer, you will be responsible for driving and optimizing the economic performance of our production unit. You will ensure the reliability of financial data and provide strategic support to operational managers to enhance profitability and control costs.

Missions:

Industrial Management Control

- Develop and monitor product cost prices.
- Analyze variances between forecasted and actual costs.
- Implement and track key performance indicators (KPIs) specific to production.
- Monitor and analyze inventories, work-in-progress, and material flows.
- Analyze production processes with the objective of optimizing them.
- Track and manage capital expenditures (Capex).

Financial Operations, Reporting, and Budget Monitoring

- Contribute to the preparation of annual financial statements and interim reports.
- Produce monthly financial reports and dashboards.
- Prepare and monitor budgets and forecasts in collaboration with various departments.
- Participate in the financial monitoring of development projects.
- Assist in preparing funding applications and financial aid dossiers.

Team Support

- Work closely with production and program managers.
- Train and raise awareness among operational teams regarding management control tools and methods.
- Contribute to cross-functional projects aimed at improving overall performance.

Internal and External Relations

- o **Internal:** The position interacts with all departments, collaborating with both top management and operational teams.
- o **External:** Mainly with institutions.

Profile required:

The ideal candidate holds a master's degree (Bac+5) in Finance, Management, or Economics, with a specialization in management control or auditing, and has at least 5 years of proven experience in industrial management control, preferably within a technological or serial production environment.

Our future Industrial Management Controller possesses strong analytical and cost modeling skills, with a solid understanding of industrial processes such as inventory management and production flows.

Proficiency in management and reporting tools (ERP, advanced Excel, BI tools like Qlik) is essential. In addition to technical expertise, the candidate should demonstrate excellent organizational and communication skills, the ability to collaborate effectively with cross-functional teams, and a proactive approach to problem-solving. Fluency in written English is mandatory in an international environment, and strong oral communication skills would be a valuable asset.

Start: as soon as possible

Contract type: permanent

Location: Toulouse, France (31000)

Reference number: ANY-690-JO-ALL

To apply, please send your CV to the following address: r.h@anywaves.com

ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

Contrôleur de Gestion Industriel (H/F)

+ À propos d'Anywaves

Anywaves, seul pur équipementier antenne spatiale européen, ambitionne de devenir leader mondial des antennes pour les constellations de satellites.

Basé à Toulouse, capitale européenne du spatial, Anywaves conçoit, fabrique et livre partout dans le monde des antennes sur étagère (COTS) ou sur mesure.

Grâce à l'ingéniosité et l'efficacité de ses équipes, Anywaves, certifié EN9100, relève le défi de développer une nouvelle génération d'antennes à très forte valeur ajoutée pour ses clients. Performance, fiabilité et délais courts sont la base de sa proposition de valeur.

Le poste :

Rattaché(e) à la direction financière et sous la responsabilité du Directeur Financier, vous serez en charge de piloter et d'optimiser la performance économique de notre unité de production. Vous garantirez la fiabilité des données financières et apporterez un support stratégique aux responsables opérationnels pour améliorer la rentabilité et maîtriser les coûts.

Les missions :

Contrôle de gestion industriel

- Élaboration et suivi des coûts de revient des produits.
- Analyse des écarts entre les coûts prévisionnels et réels.
- Mise en place et suivi des indicateurs de performance (KPI) spécifiques à la production.
- Suivi et analyse des stocks, des encours de production et des flux matières.
- Analyse des processus de production en vue de leur optimisation.
- Suivi des investissements (Capex).

Travaux financiers, reporting et suivi budgétaire

- Contribution à l'élaboration des comptes annuels et situations intermédiaires.
- Production des reportings mensuels et tableaux de bord.
- Préparation et suivi des budgets et forecasts en collaboration avec les différentes directions.
- Suivi financier des projets de développement.
- Participation à l'élaboration des dossiers d'aides au financement.

Accompagnement des équipes

- Collaboration étroite avec les responsables de production et des programmes.
- Sensibilisation des opérationnels aux outils et méthodes de contrôle de gestion.
- Participation à des projets transverses visant à l'amélioration de la performance globale.

Relations internes et externes

- o **Interne** : Le poste interagit avec tous les départements, en collaborant à la fois avec la direction générale et les équipes opérationnelles.
- o **Externe** : Principalement avec les institutions.

Profil recherché :

Vous êtes titulaire d'un diplôme de niveau Bac+5 en finance, gestion ou économie, avec une spécialisation en contrôle de gestion ou en audit, et justifiez d'une expérience d'au moins 5 ans en contrôle de gestion industriel, de préférence dans un environnement technologique ou de production en série.

Vous possédez de solides compétences en analyse financière et en modélisation des coûts, ainsi qu'une bonne compréhension des processus industriels tels que la gestion des stocks et des flux de production.

La maîtrise des outils de gestion et de reporting (ERP, Excel avancé, outils BI comme Qlik) est essentielle. Au-delà des compétences techniques, le candidat devra faire preuve d'excellentes capacités organisationnelles et de communication, d'une aptitude à travailler en collaboration avec des équipes et d'un esprit créatif dans la recherche de solutions. Une maîtrise de l'anglais écrit est indispensable dans un environnement international, et de bonnes compétences en communication orale seraient un atout.

Date de début : dès que possible

Type de contrat : CDI

Localisation : Toulouse, France (31000)

Référence de l'offre : ANY-690-JO-ALL

Pour postuler, veuillez envoyer votre CV à l'adresse suivante : r.h@anywaves.com